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A new edition of the groundbreaking spiritual treasure, with a foreword by bestselling
author Marianne Williamson . Since its original publication in 1949, In Search of the
Miraculous has been hailed as the most valuable and reliable documentation of G. I.
Gurdjieff's thoughts and universal view. This historic and influential work is considered
by many to be a primer of mystical thought as expressed through the Work, a
combination of Eastern philosophies that had for centuries been passed on orally from
teacher to student. Gurdjieff's goal, to introduce the Work to the West, attracted many
students, among them Ouspensky, an established mathematician, journalist, and, with
the publication of In Search of the Miraculous, an eloquent and persuasive proselyte.
Ouspensky describes Gurdjieff's teachings in fascinating and accessible detail,
providing what has proven to be a stellar introduction to the universal view of both
student and teacher. It goes without saying that In Search of the Miraculous has
inspired great thinkers and writers of ensuing spiritual movements, including Marianne
Williamson, the highly acclaimed author of A Return to Love and Illuminata. In a new
and never-before-published foreword, Williamson shares the influence of Ouspensky's
book and Gurdjieff's teachings on the New Thought movement and her own life,
providing a contemporary look at an already timeless classic.

作者介绍: 

彼得·邬斯宾斯基：P.D.Ouspensky（1887-1947）出生于俄罗斯，年轻时就开始对宇宙
论，数学和哲学进行深入的探索和研究，1912年发表了《第四维》，1914年发了《第
三工具》，《宇宙的新模型》，给西方文化带来了巨大的冲击。从东方旅行回到俄罗斯
以后，他作了数次以“寻找奇迹”为题的公开演讲，影响深远。1915年他在圣彼得堡
遇到了葛吉夫，开始研究“第四道”系统。在同葛吉夫一起工作几年以后，他在英国开
办了另一所学校，继续传授“第四道”系统。他去世以后，他的一些"第四道"著作被陆
续出版：第四道系统简介《人可能进化的心理学》，描述跟葛吉夫共同工作的记录《寻
找奇迹》，以及他与学生间进行的问答形式的记录《第四道》。

他的传授以慎密的理性思维着手。
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书评

这是一本对第四道有兴趣，对西方灵性传承有兴趣，对近代心理学有兴趣，对宇宙人生
有兴趣的朋友应该读的书。
为什么这样说，因为其丰富而有趣，很多东西不需要看懂，只需要知道原来可以这样啊
就可以了。 庄子曰：天地有大美。 信夫！  

-----------------------------
书还在看，没有看完。
本源上一切宗教的解脱都是同一个东西。而宗教只是基于这个东西上的反绎结果。
书中写的很多东西让人觉得很有趣，但本质上这很可能不是真理，只是基于真理的第二
层推演。西方式的思维方式深陷其中，虽然他们极力想划清跟西方的界限，但就思维而
言，仍是西...  

-----------------------------
读这本书的一个很大的好处就是掌握一种语言，用这种语言几乎就能诠释一切事物的运
行最深层的原理了。我认为，如果你是一个想了解真理的人和有基本的能力去了解，那
把第四道和佛道禅的智慧结合，就可省下第四道工作中的不表达负面情感，不认同，分
离个性与本质等等一大堆事情了。  

-----------------------------
1、除了佛教类的书，此书是我看过的视角最宏大的一本书。看了之后，以前的很多担
心都慢慢地化为乌有。比如，当我知道人类的存在只是为了星球的进化而服务的。我就
不再担心人类的毁灭冲动了。
2、它把佛教、心理学、宇宙观连接起来，尽管这连接还不能被实证。这当中包含了很
多...  
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